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Protokoll från styrelsemöte nr 11, 2023 (den 20 nov) 
 

Närvarande  
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Dennis Johansson, Elin Wohrne, 

Kerstin Sollerbrant Melefors, Per Blixt och Sofia Lagerberg. 

Frånvarande  
Madelene Sundholm 

 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2023-11-20” på Google Drive. 

3) Information från kassören om ekonomin 
För närvarande finns 5,1 mkr i likvida medel. Detta ska jämföras med 4,2 mkr samma 

period förra året. 

4) Nya medlemmar 
Under 2023 konstateras hittills följande ägarbyten: 

● Mv 16 från 2023-02-17 (utflyttad: Lillewarg, inflyttad: Maja Nilsson och Richard 

Strömberg) 

● Bv 68 från 2023-02-24 (utflyttad: Mansen, inflyttad: Ellen och Olof Einebrant) 

● Mv 3 från 2023-06-02 (utflyttad: Grass/Blom, inflyttad: Yasin och Sanna Yilmaz) 

● Mv 30 från 2023-06-30 (utflyttad: Stragne, inflyttad: Hellqvist) 

● Mv 51 från 2023-07-03 (utflyttad: Björkman/Nyqvist, inflyttad: 

Gullbrand/Lagerblad) 

● Bv 23 från 2023-11-23 (utflyttad: Lood, inflyttad: Blixt) 

● Bv 37 från xxxx-xx-xx (utflyttad: Törnqvist, inflyttad: xxx) 

● Mv 43 är till salu 

● Bv 29 är till salu 

5) GDPR 
Inget nytt. 

6) Rapport från samfällighetsdagen 
Anders K rapporterade några höjdpunkter från det som sas på samfällighetsdagen: 
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• Vid val till stämmoordförande under årsstämman finns inget krav på vilken 

person som utses. Det behöver inte vara en person utöver styrelsen, det kan vara 

mer praktiskt att utse exempelvis samfälligheten ordförande. 

 

• Debiteringslängd 

 

Lag (1973:1150) om förvaltning av samfälligheter: 

 

41 §: Innan uttaxering sker, skall styrelsen upprätta utgifts- och inkomststat för 

föreningen. Staten förelägges föreningsstämman för godkännande. 

 

42 §: Om ej annat föreskrives i stadgarna, uttaxeras medlemmarnas bidrag 

genom att styrelsen upprättar och på föreningsstämma framlägger 

debiteringslängd. I debiteringslängden anges det belopp som uttaxeras, vad som 

belöper på varje medlem och när betalning skall ske. 

 

Anders K drog slutsatsen att den debiteringslängd som styrelsen har framlagt till 

tidigare stämmor inte är helt i överensstämmelse med LFS § 42. Det en mycket bra 

redovisning av hur det uttaxerade beloppet beräknas, men den saknar uppgift om 

vad som belöper varje medlem och när betalning ska ske. Anders K visade ett 

exempel på korrekt debiteringslängd. 

 

• Styrelsens ansvar. Det är styrelsen som har ansvaret för hur samfällighetens 

ekonomi hanteras. Styrelsens viktigaste uppgift är att alla utgifter som görs är i 

enlighet med samfällighetens anläggningsbeslut. Styrelsen kan aldrig hänvisa till 

beslut som exempelvis fattas av årsstämman. Det är bara styrelsen som kan 

klandras för felaktiga beslut. 

 

Lag (1973:1150) om förvaltning av samfälligheter: 

 

En samfällighetsförenings ändamål är att förvalta den samfällighet för vilken 

den bildats. En samfällighetsförening får inte driva verksamhet som är 

främmande för det ändamål som samfälligheten ska tillgodose. 

 

Vad som menas med verksamhet ändamål som samfälligheten ska tillgodose 

avgörs ibland i domstol. Det kan t. ex gälla vad som kan menas teknikutveckling 

inom ramen för de verksamheteter som anläggningsbeslutet anger, men också att 

ändra på beslut som styrelse eller stämma har fattat. Mark- och miljödomstolen har 

upphävt ett stämmobeslut om införskaffande av hjärtstartare. 

 

• Moms. Skatteverkets beslut om samfälligheters momshantering har överklagats.  

 

 

Beslut: Dag kallar revisorerna till diskussion om debiteringslängd. 
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7) Nya värmemätare 
Inget nytt har hänt i frågan. Mötet ansåg att definitivt besked från Techem/IMD skulle 

kunna inväntas ytterligare någon månad innan vi går vidare med annan entreprenör. Detta 

eftersom det verkar vara svårt att hitta ett attraktivt alternativ. 

8) Offert på utbyte av styrutrustning för undercentraler 
Styrelsen inväntar offert från Schneider. 

9) Underhållsplan 
Dags att uppdatera. 

 

Beslut: Dag gör ett utkast och distribuerar i styrelsen för komplettering och granskning. 

10) Diverse 
En medlem har hört av sig till styrelsen med följande information: 

 

• På Bävervägens vändzon skulle det behövas kompletteras med kantsten som 

förvunnit med åren. 

 

Beslut: Kerstin kontaktar kommunen. 

 

• Arborist behöver anlitas för träden i dungen mellan vändzonen och parkeringen 

samt björkarna runt vändzonen som blivit alldeles för stora.  

 

Beslut: Dag tar in offert från arborist för genomgång av samfällighetens 

trädbestånd. 

 

• Nya träd bör planteras vid parken i vändzonen enligt tidigare stämmobeslut i 

samband med att "gamla" träden togs bort.  

 

Mötet konstaterade att det beslut som refereras till var att ersätta de gamla stora 

träden med nya, vilket också gjordes. Planteringen av de nya misslyckades dock, 

och det är inte värt pengarna att försöka igen. Styrelsens tidigare beslut att inte 

ersätta de nya träden står sig därför. 

11) Avslut Nordea-konto 
Angående åtgärdspunkt 2023-10-23-4. 

 

Beslut: Per Blixt får styrelsens uppdrag att avsluta samfällighetens konto på Nordea och 

överföra kvarvarande medel (c:a 10 tkr) till samfällighetens konto i Swedbank. 
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12) Övriga frågor 

12.1) Varmvattenavläsningen 

Beslut: Anders K delar ut lapp till kvartersombuden. 

12.2) Info angående extra laddbox-debitering 

Beslut: Dag uppdaterar artikeln på hemsidan. 

12.3) Termografering 

Beslut: Per kontaktar Aquademica för termografering. 

 

Notering efter mötet: Termograferingen gjordes direkt och Pers sammanfattning är att 

den gav ungefär samma resultat som tidigare år, vilket skulle innebära att vi inte funnit 

några nya läckor. Johan konstaterar dock att värmeförlusterna är stora vid gula husen 

och i gatan utanför Kerstin. Han skall nu jämföra bilderna från tidigare år och göra en 

bedömning om han anser att kompletterande lyssning bör göras kring dessa avsnitt. Han 

konstaterade också en viss värmealstring i gatan i början av MV vid UC, som han också 

kommer att jämföra med tidigare mätningar. 

 

Sammanfattningsvis inga akuta problem upptäckta. Hans rekommendation är fortsatt att 

i första hand åtgärda ledningarna vid gula husen eftersom värmeförlusterna där är som 

störst. 

 

(punkten läggs inte till åtgärdslistan eftersom den redan är utförd) 

12.4) Postnord kontra iBoxen 

Beslut: Per kollar om vi kan ersätta iBoxen med Postnords box. 

 

Notering efter mötet: Per kontaktade Postnord direkt och konstaterade att vi som 

samfällighet kan ansöka om postbox och att en sådan box kostar 5700 kr per år att hyra 

dvs om Posten bedömer att de vill placera en box eller två hos oss. 

 

(punkten läggs inte till åtgärdslistan eftersom den redan är utförd) 

13) Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 
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Påminnelse om kommande datum 
• Styrelsemöte måndag 18 december (lokalen). Dag ordnar glögg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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